
  
  
 

 

 
Ingezonden brief: Renovatie en verbouwing Muziek- en Dansschool Heiloo 

 
Heiloo, 14 februari 2022  

Geachte raadsleden,  

Graag wil ik van de gelegenheid gebruik maken u te bedanken voor het feit dat u zich unaniem positief heeft 
uitgesproken over de noodzaak van de verbouwing/renovatie van De Muziek- en Dansschool Heiloo. Uw 
openbare steun voor de staat waarin ons pand verkeert én voor ons mooie instituut is heel belangrijk voor een 
rijk cultureel klimaat in Heiloo. Ook de verenigingen hebben verheugd gereageerd op uw gezamenlijke positieve 
optreden.   
  
Samenwerking loont!  
Samenwerking loont. Ter illustratie: de samenwerking met het Oratoriumkoor Heiloo in 2021 heeft geleid tot 
een aanzienlijke groei in het aantal leden bij dat koor, tot een mooie reeks zang- en koorworkshops en... tot de 
oprichting van een nieuw jeugd-projectkoor dat tijdens de Matthäus Passion van zich zal laten horen. 
Samenwerking met de muziekverenigingen leidt tot nu toe tot afstemming en het samen opzoeken van 
bijvoorbeeld het Jeugdfonds Sport & Cultuur. Met dit fonds zijn we een mooie campagne voor Heiloo aan het 
ontwikkelen. Ook noemenswaardig is de samenwerking met De Witte Kerk, De Beun en de Bibliotheek in de 
vorm van de Culturele Salon. Verder bedienen we nu naast alle basisscholen, ook het voortgezet onderwijs in 
Heiloo en zoeken we samenwerking met zorginstellingen. Zoals u weet is in coronatijd ook een Cultuurplatform 
Heiloo opgericht.   
 
Armslag om te ondernemen  
Mede dankzij de steun van het Corona Herstelfonds hebben wij vele vruchtbare samenwerkingen kunnen 
aangaan. Ook hadden we daardoor armslag om te ondernemen. Ondanks het wegvallen van huurinkomsten en 
het feit dat we vele lessen moesten restitueren omdat deze geen doorgang konden vinden, zijn we gegroeid. 
Hadden we in 2019 nog 480 muziek- en dansleerlingen, momenteel hebben we er 550! Als we daar het bereik 
op de scholen en andere projecten aan toevoegen, hebben we een bereik van tussen de 2500 en 3000 cursisten. 
Met andere woorden: doordat wij de afgelopen twee jaar gecompenseerd werden, hadden we ondanks deze 
bizarre tijden toch wat armslag. Hierdoor konden we goed ondernemen en financieel gezond blijven.  

Huur  
In de voorliggende stukken met mogelijke dekking voor de renovatie, wordt gesproken over een eventuele 
huurverhoging. Vanzelfsprekend zijn wij bereid om mee te kijken wat we kunnen dragen. Maar laten we ons niet 
rijk rekenen door extra huurinkomsten van de verenigingen. Want daar zullen ook kosten tegenover staan 
waaronder de extra inzet van conciërges en schoonmaak. En we mogen en kunnen de verenigingen niet het vel 
over de neus trekken; dat is een showstopper. Daarnaast is het belangrijk dat we – zoals gezegd – wat armslag 
hebben om ons goed door te kunnen ontwikkelen. Zoals sommige partijen terecht opmerkten op 20 december 
jongstleden, is het niet wenselijk dat jarenlang achterstallig onderhoud via hogere huursommen gedekt wordt1. 
Daar zijn als het goed is reserves voor opgebouwd. Ik neem aan dat we hier goed uit zullen komen.  
  
Met vriendelijke groet, mede namens de leden van de raad van toezicht,  
 

 

P. Folkerts, directeur-bestuurder Muziek- en Dansschool Heiloo  

 
1 Zie de ingezonden brief en de inspreektekst voor de commissie d.d. 20 december 2021 

https://heiloo.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/5b41281f-fd49-4d84-9709-cafd32c47f45?documentId=c8c6b7fa-df93-4b56-95a7-94f3b363882e

